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Redovnu godišnju skupštinu u prostorijama Etno kuće u Gornjoj voći održali su i 

članovi Udruge vinogradara i voćara „Barilček“ Voća.  Kao što je naglasio 

predsjednik Udruge Ivica Lukaček  članovi Udruge s ponosom sudjeluju u nizu 

aktivnosti, prodonoseći očuvanju tradicije, razvoju poljoprivrede te zajedništvu među 

članovima. 

 

- Naši članovi svojim trudom i znanjem doprinose unapređenju vinogradarstva i 

voćarstva, a bez njihove predanosti ne bismo postigli dosadašnje rezultate. Iskreno 

zahvaljujem svima na nesebičnom radu, zalaganju, pozitivnosti i aktivizmu, kao i 

Općini Donja Voća te Varaždinskoj županiji na podršci čime nam se omogućuje daljni 

razvoj naše udruge – rekao je, između ostalog, predsjednik Udruge Ivica Lukaček 

predstavljajući plan rada Udruge za ovu godinu. 

 



Skupštini Udruge prisustvovali su i župan Varaždinske županije Anđelko Staričak, 

načelnica Općine Donja Voća Sanja Kočet te predsjednik Općinskog vijeća Općine 

Vinica, ujedno i saborski zastupnik Predrag Štromar. 

 

U svom govoru župan Stričak pozvao je članove udruge neka se jave na javne 

pozive i potpore  koje Varaždinska županija objavljuje tijekom godine, za rad udruga, 

razvoj turizma, poljoprivrede… 

 

- Čestitam vam na svim aktivnostima u kojima ste sudjelovali tijekom protekle 

godine. Iz izvješća o radu udruge vidljivo je da ih je bilo mnogo, uključujući i one 

“međudržavnog karaktera”, obzirom na to da Općina Donja Voća graniči s 

Republikom Slovenijom. Prirodno je da razvijate i jačate takve veze sa sličnim 

udrugama s druge strane granice. Posebno želim istaknuti nedavno održanu izložbu 

mladih vina u Ludbregu, gdje su naši vinogradari još jednom dokazali svoju kvalitetu 

– gdje je 25 posto pristiglih vina ocijenjeno zlatnom medaljom. To potvrđuje da se u 

našem kraju proizvode odlična vina na koja svi možemo biti ponosni. Osim toga, 

vaša suradnja s ostalim udrugama – kulturno-umjetničkim društvima, lovcima, 

vatrogascima, braniteljima – daje poseban doprinos brojnim aktivnostima i 

sadržajima ovog kraja. Također, želim naglasiti da je u tijeku javni poziv za izradu 

arhitektonskog rješenja Interpretacijskog centra „Špilje Vindije“. Njegova izgradnja 

donijet će novi razvojni potencijal ovom kraju i postati simbol Voće, dodatno 

obogaćujući našu kulturnu i turističku ponudu – rekao je župan Stričak još jednom se 

zahvalivši članovima udruge na trudu i doprinosu. 











  

  

 

 


